
Zápis z 3. jednání Výboru pro informatiku, evropské fondy ZHMP

dne 22. 03. 2012 od 14.00 hod.

Přítomni: 

Mgr. Jan Kalousek

Josef Nosek

Ing. Jan Vašíček

Roman Petrus

Mgr. Lukáš Kaucký

JUDr. Lubomír Ledl

Omluveni:

Mgr. Ludmila Štvánová

MUDr. Zuzana Bonhomme Hankeová, M.I.B.

Bc. Ondřej Pecha

Přizváni:

Ing. Eva Vorlíčková, radní

Mgr. Patricia Tiso Ferulíková, ředitelka FEU

RNDr. Jan Teska, ředitel INF

Bod 1 Úvod a schválení zápisu z jednání Výboru dne 29/02/2012

J. Kalousek: přivítal členy Výboru na jeho druhém zasedání. 

Návrh usnesení: Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP schvaluje zápis z 2. jednání 

Výboru, který zasedal dne 29. února 2012.

Usnesení bylo schváleno.

Bod 2 a 3 Schválení programu a Volba ověřovatele

J. Kalousek: obrátil se na místopředsedu Výboru dr. Ledla, zda se ujme ověření. Dále se 

dotázal členů, zda mají připomínky k navrženému programu jednání. 

Návrh usnesení: Výbor schvaluje program 3. jednání a ověřovatele zápisu, kterým je pan 

Lubomír Ledl.

Usnesení bylo schváleno.



Bod 4 Informace o Společném monitorovacím výboru OPPA a OPPK

J. Kalousek: uvedl, že 8. zasedání Společného monitorovacího výboru se konalo 

v Břevnovském klášteře, v prostorách, které byly financovány z prostředků EU a následně 

předal slovo ředitelce odboru FEU Mgr. Tiso Ferulíkové, která členům blíže představila 

funkci a složení monitorovacího výboru. Uvedla, že Výbor má 25 členů a je složen 

z partnerských řídících orgánů, koordinujících ministerstev, nestátních neziskových 

organizací apod. Zasedání výboru se účastní i zástupci Evropské komise, kteří mají poradní 

hlas. Společný monitorovací výbor schvaluje změny operačních programů, kritéria výběru 

projektů, monitoruje, jak probíhá čerpání v jednotlivých programech apod. Na závěr jednání 

byly členům prezentovány dva úspěšné projekty. Následující den zástupci EK navštívili 

vybrané projekty na místě. Osmé zasedání Společného monitorovacího výboru bylo 

zhodnoceno jako úspěšné.

L. Ledl: vznesl dotaz, zda je možné (vzhledem ke končícímu programovému období) 

přesouvat finanční prostředky mezi programy. 

P. Tiso Ferulíková: ano, možné to je, ale musí to být řádně zdůvodněné. O přesunech 

rozhoduje EK. Není možné přesouvat prostředky mezi fondy, tzn. např. z ESF do ERDF. Dále 

dodala, že Praha by si mohla zažádat o přesun finančních prostředků a získat je vzhledem 

k dosavadnímu úspěšnému čerpání. Ale vždy dostane jen poměrnou část, protože je bohatým 

regionem a čerpá z jiného „balíku“ peněz.

J. Kalousek: požádal ředitelku odboru FEU, aby seznámila členy s informacemi k JESSICE, 

které zazněly na jednání Společného monitorovacího výboru.

P. Tiso Ferulíková: uvedla, že pro zástupce výboru byla připravena krátká prezentace 

k problematice zavedení finančního nástroje JESSICA v Praze ještě v tomto programovém 

období. Zástupci z EK se k tomuto záměru nestavěli příliš pozitivně. Obávají se, zda je Praha 

schopná finanční nástroj zavést včas. Dle zkušeností z ostatních krajů, zavedení JESSICI trvá 

cca 1,5 roku. Zástupci z EK také poukázali na to, zda má Praha zanalyzováno, jestli bude o 

tento finanční nástroj zájem. Dále bylo upozorněno, že EK nesouhlasí, aby do JESSICI byly 

převedeny finanční prostředky z oblasti podpory 3.1, jak se původně plánovalo.

E. Vorlíčková: uvedla, že zástupci z EK jasně uvedli, že nesouhlasí, aby prostředky z 3.1 byly 

převedeny do JESSICI. V tuto chvíli Praha nemá žádnou studii, která by zjistila, zda by byl o 



JESSICU zájem. Dle jejího názoru se za těchto podmínek zavést tento finanční nástroj do 

konce programového období nestihne. 

J. Kalousek: vznesl dotaz, zda je možné uvažovat o zavedení Jessici v příštím programovém 

období.

P. Tiso Ferulíková: ano, v příštím programovém období by mělo být možné implementovat 

JESSICU, v návrzích nařízení je tento nástroj podporován. V tomto programovém období 

jsme chtěli tento finanční nástroj v Praze zavést, prověřit a pilotně vyzkoušet.

Návrh usnesení: Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP bere na vědomí informace o 

Společném monitorovacím výboru OPPA a OPPK.

Usnesení bylo jednomyslně schváleno.

Návrh usnesení: Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP žádá odbor FEU o předložení 

informace o možnostech využití finančního nástroje JESSICA v návaznosti na 8. zasedání 

Společného monitorovacího výboru, včetně vysvětlení z jakých prioritních os je možno 

finanční zdroje získat.

Usnesení bylo jednomyslně schváleno.

Bod 5 Dílčí výstupy k ICT strategii hl. m. Prahy na období 2012 – 2016

J. Teska: přednesl komentář k předloženému dokumentu. Upozornil, že dokument specifikuje 

potřebné kroky, jak v krátkodobém horizontu, tak i kroky v dlouhodobějším horizontu - na ty 

se musí informatika zaměřit již nyní.

J. Kalousek: vznesl dotaz, zda jde o informace od společnosti KPMG Česká republika s.r.o. a 

zda máme požadavek na konzultace.

J. Teska: ano, po dokončení 1. etapy proběhne připomínkování – forma a postup 

připomínkování budou dohodnuty s dotčenými subjekty, zejména s radní Ing. Vorlíčkovou.

J. Kalousek: vznesl dotaz, v jakém horizontu bude studie dokončena a upozornil, že v období 

prázdnin výbor nebude jednat.

J. Teska: podle aktuálního harmonogramu bude studie k připomínkování předložena cca do 2. 

měsíců.

J. Kalousek: požádal RNDr. Tesku, aby na další jednání výboru informoval o stavu strategie.



L. Ledl: vznesl dotaz – na zmínku zavedení fungujícího finančního controllingu.

J. Teska: vysvětlil, že se jedná o finanční controling nákladů na jednotlivé projekty a řešení, 

aby byla zajištěna jejich finanční udržitelnost; současná praxe ekonomického systému takový 

controling neumožňuje; záměr bude realizován ve spolupráci s odborem rozpočtu.

Návrh usnesení: Výbor pro informatiku a evropské fondy ZHMP 

1. bere na vědomí informaci o aktuálním stavu ICT strategie hl. m. Prahy na období 2012 

– 2016

2. žádá Odbor informatiky, aby průběžně poskytoval Výboru informace o dalším vývoji 

ICT strategie.

Usnesení bylo jednomyslně schváleno

Bod 6 Různé 

a) Dílčí informace k reorganizaci Odboru informatiky

J. Teska: informoval - reorganizace odboru informatiky byla schválena Radou hl. m. Prahy, 

jsou vyhlášena 4 výběrová řízení na obsazení volných pracovních míst, od dubna 2012 se 

uvolní další pracovní místa - budou vyhlášena další výběrová řízení.

R. Petrus: na minulém jednání výbor neschválil usnesení, že bere na vědomí návrh na 

reorganizaci odboru INF, přesto ji RHMP schválila.

J. Vašíček: odpověděl – ano, je to zcela v gesci RHMP.

b) Změna data zasedání Výboru v dubnu 2012

Přítomní členové Výboru se shodli na přesunu dubnového jednání Výboru z 30/04 na pátek 

13/04. 

J. Kalousek: děkuje členům Výboru za účast na zasedání a těší se na další setkání, které se 

bude konat v pátek 13. dubna 2012.



Předseda Výboru: Mgr. Jan Kalousek

Tajemnice Výboru: Mgr. Patricia Tiso Ferulíková

Ověřovatel zápisu: JUDr. Lubomír Ledl

Zapisovatelka: Ing. Jana Příkopová, FEU

Jana Procházková, INF




